



ASIA'S LEADING
FOOD & HOSPITALITY TRADESHOW
亞洲頂尖國際食品餐飲及酒店設備展
14 – 16 May 2025
Hong Kong Convention & Exhibition Centre
香港會議展覽中心



Experience the Next Wave of Food & Hospitality at HOFEX 2025 HOFEX 2025-引領餐飲及款待行業未來

Mark your calendars for **14-16 May 2025** as **HOFEX** and **ProWine Hong Kong @ HOFEX** return to Hong Kong Convention and Exhibition Centre, promising an even more spectacular showcase!
HOFEX 和 **國際葡萄酒與烈酒貿易展覽會@HOFEX (ProWine Hong Kong @ HOFEX)** 將於2025年5月14日至16日 重返香港會議展覽中心，請立即標記您的日曆，我們將為您帶來更加精彩的展覽！

As Asia's leading Food & Hospitality Tradeshow, HOFEX consistently delivers an unparalleled platform for industry professionals, further enhancing your sourcing opportunities. In 2023, HOFEX presented the following to industry elites:
作為亞洲首屈一指的國際食品餐飲及酒店設備展，HOFEX為無數買家提供無與倫比的平台，進一步為您帶來非凡採購體驗。2023年，HOFEX為各位行業精英呈現：

- **40,000 m²** of exhibiting areas **40,000 平方米**展覽面積
- Exhibitors from **27** countries and regions 來自**27**個國家和地區的參展商
- More than **10** national and regional pavilions 超過**10**個國家和地區展館
- Over **1,600** exhibitors and brands 逾**1,600**家參展商和品牌



Register for 登記參觀
HOFEX

Register for 登記參觀
ProWine Hong Kong

HOFEX 2025 promises to be even more spectacular, showcasing a wide range of products and expert-led events, providing the perfect platform for industry players to stay ahead of the curve.
HOFEX 2025將更加精彩，展示廣泛的行業產品和專家主導的活動，為業界人士提供保持領先地位的完美舞台。

From ingredients to cutting-edge technologies, HOFEX and ProWine Hong Kong @ HOFEX 2025 will present an impressive array of exhibitors:
從食材到尖端科技，HOFEX 和國際葡萄酒與烈酒貿易展覽會@HOFEX 2025將展示令人印象深刻的參展商陣容：

SPOTLIGHT ON PREMIER EXHIBITORS AND BRANDS 聚焦頂級參展商與品牌

and many more 以及更多！

Register for 登記參觀
HOFEX

Register for 登記參觀
ProWine Hong Kong

Don't miss this opportunity to network, discover the latest trends, and grow your business! Register now to secure your place at HOFEX 2025!
不要錯過這個拓展人脈、探索最新趨勢和推動業務發展的良機，立即登記入場！

Organiser:

Informa Markets



17/F, China Resources Building, 26
Harbour Road, Wanchai, Hong
Kong
+852 3709 4981
visit@hofex.com

Follow us:

HOFEX.HK
 HOFEXHK

